

行業支援計劃

Industry Support Programme

- 資助非分配利潤組織推行能提升回收行業運作水平和生產力的非牟利項目

- 提供項目資助  高達 **\$1,500 萬元**

- 資助高達項目開支的 **100%** 

- Provide funding support for non-profit distributing organisations to undertake projects for enhancing the operational standards and productivity of the recycling industry

- Funding  up to **\$15 million** for each project

- Funding up to **100%**  of the approved expenditure items

企業資助計劃

Enterprise Support Programme

- 資助回收商提升運作水平、擴充業務，以及開拓再造產品製造

- 每項申請資助金額  高達 **\$1500萬元**

- 資助高達項目開支的 **50%** 

- 每間企業最多可獲資助10個核准項目

- Subsidise recyclers to upgrade and expand recycling operations and produce recycled products

- Funding  up to **HK\$15 million** per application

- Funding up to **50%**  of the approved expenditure items

- Maximum 10 approved projects per enterprise

標準項目 - \$100 萬

Standard Project - \$1M

- 資助回收商購置相關設備，提升處理回收物（包括廢紙、廢塑膠、廢金屬、廚餘及廢木）能力，並製成原材料或產品
- 簡化申請手續



高達

- 每項申請資助金額 **\$100 萬元**

- 資助高達項目開支的50%
- 每間企業最多可獲資助10個核准項目
- Subsidise recyclers to purchase various machinery to upgrade their capability in processing recyclables (including waste paper, waste plastics, waste metals, food waste and waste wood) and producing recycled materials or products
- Simplified the application procedure



up to

- Funding **\$1million** per application
- Funding up to 50% of the approved expenditure items
- Maximum 10 approved projects per enterprise

重置租金資助計劃

Relocation Rental Support Programme

- 鼓勵回收商從現有作業地點，包括街道商舖及其他不適合用於回收作業的用地，重置遷往更合適用於回收作業的地點，如工業大廈或已劃作工業用途的土地進行回收作業
- 資助最高可達租金50%
- 每個項目最長期限為四年

- 提供項目資助  **高達 \$1500萬元**

- Encourage recyclers to relocate from existing operation sites including street-corner shops and other improper sites to appropriate operation sites such as industrial buildings or lands zoned for industrial purpose
- Funding up to 50% of rent
- Maximum project duration is 4 years

- Funding  **up to HK\$15 million** per application